



Date: 24 November 2025

التاريخ: 24 نوفمبر 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد / حامد أحمد علي

CEO/Dubai Financial Market

الرئيس التنفيذي/سوق دبي المالي

Dubai - United Arab Emirates

دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resolutions of the Board of directors taken in circulation for Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة والتي تم اتخاذها بالتمرير لشركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

With reference to the subject mentioned above, we would like to inform you that the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC has, today, Monday, 24/11/2025, passed the following resolutions by circulation: -

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع قام اليوم الإثنين الموافق 2025/11/24 باتخاذ القرارات التالية بالتمرير:-

1. Appointing Mr. Khaled Owaidat as a Board Member to replace Mr. Ahmad Al-Kilani for the remainder of Mr. Al-Kilani's term and presenting the matter to the General Assembly for ratification at the next upcoming meeting.
2. The Board members resolved to reconstitute the Audit Committee to be comprised of the following members:
 - Mr. Khaled Oweidat
 - Mrs. Mia ZEČEVIĆ
 - Mr. Mustafa Saifuddin

1. تعيين السيد خالد عويدات عضواً في مجلس الإدارة خلفاً للسيد أحمد الكيلاني وللمدة ذاتها المتبقية من عضوية السيد أحمد الكيلاني وعرض الأمر على الجمعية العمومية للمصادقة على التعيين في أول اجتماع قادم.

2. قرر السادة أعضاء المجلس إعادة تشكيل لجنة التدقيق لتتكون من السادة التالية أسمائهم:-

- السيد خالد عويدات.
- السيدة ميا زيسيفيك.
- السيد مصطفى سيف الدين.

Drake & Scull

3. The Board members resolved to reconstitute the NRC Committee to be comprised of the following members: -

- Dr. Abdulrahman Alafeefi
- Eng. Abdulla Atatreh
- Mr. Khaled Oweidat.

3. قرر السادة أعضاء المجلس إعادة تشكيل لجنة الترشيحات والمكافآت لتتكون من السادة التالية أسمائهم.

- الدكتور عبدالرحمن العفيفي.
- المهندس عبدالله عطا طرة.
- السيد خالد عويدات.

Sincerely,

Drake And Scull International PJSC

وأقبلوا الإحترام والتقدير،،،،

دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع

الإختصار

